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Z á p i s n i c a 
 

zo zasadnutia Komisie výstavby, regionálneho rozvoja a životného prostredia pri MsZ 
v Banskej Štiavnici, konaného v zasadacej miestnosti  MsÚ v Banskej Štiavnici dňa 20.04.2017 

 

 
Prítomní:                  Ing. Ján Čamaj, predseda komisie, 

Ing. Juraj Čabák, podpredseda komisie, 
Mgr. Peter Ernek, člen komisie, 
Mgr. Martin Macharik, člen komisie, 
Ing. Ivana Ondrejmišková, prednostka MsÚ, 
Ing. Zuzana Kladivíková, vedúca odd. výstavby, ÚP a ŽP,  
Ing. Vladimíra Staňová, zamestnankyňa ekonomického oddelenia,  
Mgr. Katarína Hulinová, zapisovateľka komisie 

 
Ospravedlnený:  Ing. Adela Prefertusová, členka komisie 
 
 
 
Program: 
 

1. Otvorenie 
2. Žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu Mesta Banská Štiavnica podľa VZN č. 3/2013 pre rok 

2017  
3. Rôzne 
4. Diskusia 
5. Záver 

  
 
1.   Otvorenie 
 
Zasadnutie komisie sa začalo o 14.10 hodine. Predseda komisie Ing. Ján Čamaj privítal prítomných 
členov komisie a ostatných prítomných a prečítal návrh programu. Členovia komisie program 
a zasadnutie komisie výstavby začalo.  
 
2.   Žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu Mesta Banská Štiavnica podľa VZN č. 3/2013 pre 
rok 2017  
 
Ing. Vladimíra Staňová – oboznámila členov komisie zo žiadosťou o poskytnutie dotácie z rozpočtu 
mesta pre Región Banská Štiavnica, štatutárny zástupca Igor Kuhn.  
 
Komisia výstavby, regionálneho rozvoja a životného prostredia  
S c h v a ľ u j e : 
Žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu Mesta Banská Štiavnica podľa VZN č. 3/2013 pre rok 2017. 
 
N a v r h u j e :  
Nakoľko finančné prostriedky z rozpočtu mesta nie sú vyčerpané, komisia odporúča, aby primátorka 
mesta Mgr. Nadežda Babiaková vyhlásila ďalší termín na predkladanie žiadostí. 
 
 
3. Rôzne 
 
Ing. Juraj Čabák - požiadal, aby sa do komisie dostali informácie o stavebno-investičných akciách na 
území Mesta Banská Štiavnica, samozrejme v takom rozsahu, ktorý je relevantný pre túto komisiu. 
Ako napríklad projekt „skeletu Plety“, „Parkovisko pod Baníckou školou“, „Spaľovňa“... 
 
Ing. Kladivíková -  na stavebnom úrade nie sú žiadne žiadosti o spomínaných akciách, avšak môžeme 
na najbližšie komisie pozvať investorov týchto akcií, nech priamo členov komisie oboznámia zo svojimi 
plánovanými investičnými akciami.  
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Ing. Juraj Čabák – požiadal, aby sa komisia výstavby v zmysle VZN č. 4/2011 zaoberala 
problematikou letných terás a reklamných prvkov, nakoľko v zmysle VZN č. 4/2011 môže samospráva 
regulovať ich umiestňovanie.   
 
4. Záver 
 
Ing. Ján Čamaj poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie komisie ukončil. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
        Ing. Ján Čamaj  
                           predseda komisie, v.r. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapísala: Mgr. Katarína Hulinová  
                24.04.2017 


